
 
 
Tijdens de Politieke Avond van 31 augustus jl. heeft de gemeenteraad gesproken over de realisatie 
van de Centraalbrug Defensie eiland. 
Tijdens die bespreking zijn er twee vragen gesteld die wethouder De Regt heeft toegezegd op een 
later moment te beantwoorden. 
 
De eerste vraag was of het rentepercentage van 1,5% (genoemd in het raadsvoorstel) nog actueel 
was. 
Deze vraag is gesteld aan de financieel consulent. Hieronder de bevestiging dat dit percentage nog 
steeds van toepassing is. 
 
De andere vraag had betrekking op het inrichten van de ‘zandbak’ met groen in plaats van 
parkeerplaatsen en of dit binnen het bestemmingsplan past. Deze vraag wordt als volgt beantwoord: 
 
Het terrein heeft de bestemming Verkeer. Binnen die bestemming zijn er verschillende mogelijkheden 
voor de wijze waarop het terrein wordt ingericht. Een inrichting met groen past binnen de 
bestemming Verkeer. 
 


